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Tisztelt Elnök Asszony!
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„Mi indokolta a már több évtizede működő bizottság megszüntetését?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Kökény Mihály Egészségügyi-, Szociális és
Családügyi Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

2004. január 31-én megszűnt Baján az Országos Orvosszakértői Intézet HoU Főorvosi
Bizottsága, ezért az ott dolgozókat ( 5 fő ) sem foglalkoztatják tovább .
Baja városa Bács-Kiskun megye második legnagyobb települése, a déli régió központja . A
most megszüntetett bizottság látta el nemcsak Baja, hanem Bácsalmás és Kalocsa térségének
betegeit is .
A kialakult helyzetben mintegy 8-10 ezer beteg embert kényszerítenek arra, hogy február 1-
től a Kiskunhalason működő bizottság előtt jelenjenek meg . Vagyis a betegeknek az eddigi
utazáson felül még 130 kilométerrel többet kell majd utazniuk, amit az OEP - nek kell
téríteni .

Kérdéseim a következők :

1 . Mi indokolta a már több évtizede működő bizottság megszüntetését?
2. Van-e lehetőség a döntés felülvizsgálatára?

Budapest, 2004 . február 18 .

Tisztelettel várom válaszát :

Írásbeli kérdés
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